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Interpellation ställd till Adam Reuterskiöld om EU:s vattendirektiv

EU:s vattendirektiv har tagits fram av EU för att skapa en likadan förvaltning av 
medlemsländernas vatten. Syftet är att vi ska ta hand om våra vattenresurser så att kommande 
generationer ska få tillgång till vatten av bra kvalitet i tillräcklig mängd.

Miljöpartiet undrar hur kommunen planerar att uppnå vattendirektivet och de åtgärder inom 
åtgärdsprogrammen som vattenförvaltningen ställt på samtliga kommuner i landet. Vilka 
strategier och planer har kommunen för att uppnå EU:s vattendirektiv?
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